
P r o t o k ó ł  nr LIX/06

z LIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kłodzku, 
która odbyła się w dniu  12 października  2006r.

 w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku.

Sesja  rozpoczęła  się o godz. 1000. 

1. Otwarcie LIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.

Otwarcia  sesji   dokonał  Przewodniczący   Rady  Miejskiej  w  Kłodzku Pan Józef

Migdał  mówiąc: „Otwieram LIX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej  w Kłodzku”. 

Następnie Przewodniczący powitał Panie i Panów  Radnych, burmistrza miasta Kłodzka

Pana Romana Lipskiego, zastępców burmistrza: Pana Leszka Michalskiego oraz Pana

Janusza Rudnickiego, sekretarza urzędu Pana Jerzego Rutkowskiego, dyrektorów

jednostek podległych, naczelników wydziałów, pracowników urzędu, media oraz obecnych

na sali mieszkańców Kłodzka.

2. Stwierdzenie ważności sesji.

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził, iż obecnie w sesji bierze udział

18  radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Radni K. Oktawiec i E. Bednarczyk przybyli o godz. 1005natomiast radna Pani

L. Karbownik o godz. 1010.

Stan Rady wynosił wówczas 21 radnych.

3. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

Uwag do porządku obrad sesji nie wniesiono, przyjmując go 18 głosami „za”.

Porządek obrad został przyjęty i przedstawia się następująco:

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie LIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.

2. Stwierdzenie ważności sesji.

3. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

4. Informacje Komisji Rady oceniające pracę za kadencję 2002 – 2006 w szczególności

za 2006 rok.

5. Sprawy różne.

6. Zakończenie sesji.

Ad. 4. Informacje Komisji Rady oceniające pracę za kadencję 2002 – 2006

w szczególności za 2006 rok.
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 Sprawozdanie z działalności  Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej za

2006 rok Komisja Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej pracowała na podstawie

planu pracy na rok 2006r.  Skład Komisji stanowi 5 osób:

1. Marek Krzak – przewodniczący komisji.

2. Eugeniusz Bednarczyk – wiceprzewodniczący komisji.

3. Celina Włodarczyk – członek.

4. Halina Dobosz – członek.

5. Krzysztof Kubit – członek.

Komisja w roku 2006 odbyła 13 posiedzeń na których zaopiniował 31 projektów uchwał

RM.

Głównymi tematami posiedzeń Komisji były:

• prace związane z opracowaniem budżetu miasta,

• analizy realizacji budżetu miasta,

• analizy niezbędności podejmowanych uchwał z zakresu zmian w budżecie miasta,

• intensyfikacji działań związanych z realizacją dochodów, w tym dochodów

z podatków i opłat,

• analizę realizacji spłaty zadłużenia,

• analizę sprzedaży, dzierżawy i wynajem mienia komunalnego.

Komisja zwróciła szczególną uwagę w zakresie:

• analizy wykorzystania środków finansowych przez KOK, OSiR, MZK, Bibliotekę,

• działania na rzecz pozyskiwania środków finansowych  przez realizację i składanie

różnych wniosków,

• analizę rozliczeń przyznanych dotacji dla organizacji pozarządowych działających

w mieście,

• ocenę realizacji budżetu za I półrocze 2006 roku.

Do wszystkich omawianych tematów zostały przygotowane wnioski i sugestie,

które znalazły odzwierciedlenie w dalszej realizacji  Urzędu.

Komisja na bieżąco współpracowała z Burmistrzem, Skarbnikiem, Wydziałem Finansowo

– Budżetowym, Wydziałem Podatków i Opłat. W zależności od tematyki posiedzenia, w/w

osoby brały w nim czynny udział. natomiast w zakresie analiz ekonomicznych

poszczególnych jednostek Komisja pracowała przy współudziale kierownictwa i prezesów

wszystkich jednostek organizacyjnych Gminy Miejskiej Kłodzko.

 Ponadto Komisja odbyła jedno wspólne posiedzenie z Komisją rewizyjną w celu wydania

opinii dotyczącej realizacji i wykonania budżetu za 2005r. w Gminie Miejskiej Kłodzko. 

Komisja uczestniczyła, jako wiodąca, z pozostałymi Komisjami w procesie

tworzenia projektu budżetu na rok 2006, dokonując analizy złożonych wniosków

i propozycji z uwzględnieniem pilności potrzeb oraz uwzględnieniem propozycji nie

ujętych w budżecie do sfinansowania ze środków z poprawy  wyniku finansowego.
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Komisja na bieżąco realizowała  wszystkie sprawy dotyczące mieszkańców w zakresie

opinii umorzeń, zobowiązań powyżej 5 tys. zł oraz bieżące sprawy Gminy i jej jednostek

organizacyjnych.

Członkowie Komisji na przestrzeni roku 2006 wykazali duże zaangażowanie w pracy

Komisji, za co serdecznie dziękuję, jak również dziękuję wszystkim, którzy

współuczestniczyli w pracach Komisji. 

Sprawozdanie  przygotował i przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów

i Polityki Gospodarczej  radny Pan  Marek Krzak.

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do sprawozdania. 

 Sprawozdanie z pracy  Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska
i Ładu Przestrzennego w 2006 roku.

Komisja w składzie:

1. Zygmunt Żerkowski – przewodniczący komisji

2. Zdzisław Duda – z-ca przewodniczącego

3. Eugeniusz Bednarczyk

4. Halina Dobosz

5. Waldemar Dziopek

6. Tadeusz Kmiecik

7. Józef Migdal

8. Krzysztof Oktawie

9. Celina Włodarczyk

odbyła w 2006 roku  15 posiedzeń.

Komisja na swoich posiedzeniach zajmowała się tematami przyjętymi w planie pracy.

Omawiane były materiały na sesję Rady Miejskiej w Kłodzku, a także projekty uchwał.

Łącznie radni zaopiniowali 31 uchwał.

W posiedzeniach uczestniczyli:

Vice burmistrz oraz Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta w Kłodzku, Prezesi spółek

gminnych i Dyrektorzy jednostek organizacyjnych.

Omawianie głównych tematów posiedzeń komisji odbywało się z udziałem mieszkańców

miasta, którzy aktywnie przedstawiali na piśmie uwagi dotyczące: 

- problemów wspólnot mieszkaniowych,

- ruchu kołowego  na drogach gminnych,

- potrzeb ograniczenia ruchu samochodów ciężarowych poprzez budowę obwodnicy,

- braku kanalizacji sanitarnej odprowadzającej ścieki z gospodarstw domowych ulic:

Bukowa, Wierzbowa, Korczaka.

Działania komisji skupiały się na poprawie realizacji zadań własnych samorządu miasta

Kłodzka.
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Radni – członkowie komisji brali aktywny udział w dyskusjach oraz w opiniach w celu

zapewnienia wymaganego standardu usług komunalnych, remontów budynków, estetyki

miasta. Podejmowane działania przez radnych spowodowały poprawę stanu dróg

i chodników miejskich.

Przy znaczącym zaangażowaniu  Pań radnych Haliny Dobosz oraz Celiny Włodarczyk

przeprowadzona została zmiana planów zagospodarowania przestrzennego ulicy Śląskiej.

Podsumowując pracę komisji stwierdzić można, że posiedzenia odbywały się przy

wysokiej frekwencji, zawsze z udziałem przedstawicieli Urzędu Miasta. Także Prezesi

spółek gminnych udzielali wyczerpujących wyjaśnień do uchwał i tematów na sesję Rady

Miejskiej.

Sprawozdanie  przygotował i przedstawił Przewodniczący Komisji radny Pan Zygmunt

Żerkowski.

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono uwag.

 Sprawozdanie z pracy  Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki

w czasie kadencji 2002 – 2006.

Kłodzko ze względu na swoje położenie w Kotlinie, na skrzyżowaniu głównych szlaków

komunikacyjnych, stanowiło od zawsze centrum gospodarczo – przemysłowe, handlowe,

kulturalne, oświatowe, turystyczne, sportowe i lecznicze dla mieszkańców całego regionu.

Po utracie siły napędowej w postaci przemysłu utrzymuje prymat i wysoką rangę

w zakresie nauki i kultury, straciło go natomiast we wszystkich pozostałych dziedzinach.

I tak brak nowoczesnej bazy sportowo - rekreacyjnej, nie tylko ogranicza możliwości

rozwoju sportu, ale również ma wpływ na wychowanie, rozwój i zainteresowania

młodzieży, wpływa pośrednio na rozwój patologii społecznych, wpływa również na

zdrowotność społeczeństwa. Pomimo posiadania unikatowych w skali światowej obiektów

turystycznych, przy braku odpowiedniej bazy hotelowej i umiejętności mieszkańców

miasta Kłodzka do życia z turystyki, turyści nie zatrzymują się w Kłodzku na dłużej

i przejeżdżają przez Kłodzko. Niedofinansowanie, nieumiejętne zarządzanie brak

zainteresowania potrzebami pacjenta przez organ założycielski doprowadziły do upadku

niegdyś liczącej się, nie tylko w regionie, kłodzkiej służby zdrowia. Co prawda powstałe

luki wypełniają prywatne zakłady służby zdrowia, ale postępujące zubożenie ludności

ogranicza możliwości korzystania z ich usług. Nieocenioną i niedocenioną rolę  w żywym

organizmie miasta Kłodzka odgrywają możliwości udzielania szeroko pojętej pomocy

wszystkim wymagającym tego ludziom. Tymi głównymi problemami zajmowała się

komisja w trakcie 4 letniej kadencji pozostawiając wiele nie rozwiązanych problemów

w każdej dziedzinie dla przyszłej  Rady.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki pracowała w składzie:

1. Witold Gacek
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2. Danuta Kołt.

3. Irena Adamczewska.

4. Piotr Brzostowicz.

5. Waldemar Dziopek 

6. Leszek Rogalewski 

7. Joanna Sudoł

W czasie kadencji komisja odbyła 59 posiedzeń, w tym 8 w terenie, przyjęła 113

wniosków, wydano 75 opinii, zajęto 8 stanowisk, wystosowano 2 protesty. Tematyka

posiedzeń była zgodna z rocznym planem, każdorazowo poszerzana o aktualne problemy. 

I w zakresie zdrowia.

Prawie w trakcie każdego posiedzenia przedstawiano i omawiano zabezpieczenie

dostępności do lekarzy, możliwości badań diagnostycznych oraz leczenia szpitalnego

pacjentów

w aspekcie przeprowadzonych zmian restrukturyzacyjnych służby zdrowia w powiecie,

w tym uruchomienia szpitala w Polanicy. Brak zdecydowanego działania ze strony władz

powiatu reformujących służbę zdrowia, przy nieudolności organizatorów doprowadziło do

skonfliktowania służby zdrowia, postępującego ograniczenia możliwości leczenia

szpitalnego i ambulatoryjnego, a po uruchomieniu SCM w Polanicy do zwiększenia chaosu

organizacyjnego, w którym pacjent jest intruzem. Podkreślano brak spójnego, realnego

programu łóżkowego dla powiatu z uwzględnieniem Polanicy jako partnera, a nie

przeciwnika. Poza problemami lecznictwa szpitalnego Komisja zajmowała się  również

lecznictwem ambulatoryjnym, higieną szkolną, problematyką przeciwdziałania

alkoholizmowi oraz zapobiegania narkomanii, stanem sanitarno – epidemicznym miasta,

zaopatrzeniem

w wodę, gospodarką odpadami i ściekami. 

Wnioski, wystąpienia, czynny udział członków Rady w protestach pozostały bez echa

powodując systematyczne pogarszanie się możliwości opieki zdrowotnej nad

mieszkańcami Kłodzka.

II w zakresie Pomocy Społecznej.

Postępujące zubożenia społeczeństwa, postępujący proces starzenia się społeczeństwa,

bardzo wysokie bezrobocie oraz wzrost liczby środowisk patologicznych stawia przed

organizacjami społecznymi, a zwłaszcza przed Ośrodkiem Pomocy Społecznej szereg

trudnych zadań, których realizacja spotkała się z wysokim uznaniem członków Komisji.

Starania OPS poparte przez Komisję, o bardzo pilne poszerzenie bazy lokalowej Ośrodka

proporcjonalne do wykonywanych zadań nie odniosły skutku, mimo to zwiększający się

systematycznie zakres pracy i świadczonych usług przebiega bez większych zakłóceń. 

III w zakresie sportu
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Pomimo, że aktywność ruchowa ma wpływ na zdrowotność ludności, a wyniki sportowe

nie zależą od liczby mieszkańców, a zależą od ilości obiektów sportowych, to ta stara

prawda nie znajduje nadal zrozumienia u części mieszkańców w tym części Radnych.

I tak budowa zespołu basenów  sportowo – rekreacyjnych, stanowiących również atrakcję

turystyczną, nie weszła do planu inwestycyjnego. Były podzielone zdania zarówno

w czasie komisji jak i w obrębie Rady na temat budowy tego basenu. Sport to nie tylko

basen, to przede wszystkim zajęcia  WF w szkołach, szkolne kluby sportowe – osiedlowe

boiska oraz zespół obiektów OSiR – tymi problemami zajmowała się również Komisja. 

IV w zakresie turystyki

Niewątpliwym sukcesem Komisji jest w wyniku stałego inspirowania Panów Burmistrzów

systematyczne rozwiązywanie problemów związanych z przejęciem przez miasto

Twierdzy Kłodzkiej. Zwieńczeniem tych działań jest utworzenie Fortecznego Parku

Kulturowego Twierdz Kłodzkich, a następnie organizacja pierwszych Dni Twierdz

z inscenizacją bitwy. Jest to jeden z pierwszych milowych kroków w kierunku

uatrakcyjnienia oferty turystycznej miasta i jego promocji, co się będzie przekładało na

wzrost możliwości zarobkowania na turystyce przez mieszkańców Kłodzka.  

Przedstawiono w ogólnym zarysie problematykę prac Komisji – szczegółowa

tematyka posiedzeń, wnioski, odpowiedzi na wnioski, opinie, stanowiska znajdują się

w protokołach z poszczególnych posiedzeń.

Na podkreślenie zasługuje aktywny udział członków w trakcie posiedzeń tak Komisji jak

i w trakcie sesji Rady Miejskiej, za co wszystkim serdecznie dziękuję. 

Sprawozdanie  przygotował i przedstawił Przewodniczący Komisji radny Pan Witold

Gacek.

Pani Wiceprzewodnicząca C. Włodarczyk uznała, iż Pan Przewodniczący Komisji

chyba się przejęzyczył, bowiem zwieńczeniem starań o Park Kulturowy było przejęcie

twierdzy kłodzkiej, a jeszcze jej nie przejęto. 

Pani Radna zapytała również czy na posiedzenia Komisji Zdrowia,  w związku nadzorem

Komisji nad działalnością na rzecz osób potrzebujących, zapraszano przedstawicieli

organizacji społecznych, którzy świadczą usługi na rzecz społeczeństwa naszego regionu.

 Pan W. Gacek w odpowiedzi podał, iż w trakcie czteroletniej kadencji spotykano

się z przedstawicielami PCK, Towarzystwa Brata Alberta, głównie z OPS, wizytowano

jadłodajnie, noclegownię na ul. Łukasińskiego. Spotkania były sporadyczne, ale miały

miejsce. W tematyce posiedzeń Komisji dominowała służba zdrowia z oczywistych

względów po pierwsze, że pracowało w niej dwóch lekarzy a po wtóre, że interes

pacjenta była dla  członków komisji bardzo istotny.

W odpowiedzi na pytanie dot. przejęcia twierdzy kłodzkiej Pan radny użył takiego

sformułowania, bowiem są zaawansowane starania w celu pozyskania twierdzy do

zasobów komunalnych. 
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 Sprawozdanie z pracy  Komisji Edukacji i Kultury za  rok 2006 na koniec kadencji

wg stanu na dzień 12.10.2006r.

Komisja problemowa Rady Miejskiej Kłodzku o nazwie Komisja Edukacji i Kultury (zwana

dalej Komisją IV) w roku 2006 pracowała w następującym składzie osobowym radnych:

1. Witold Krzelowski – przewodniczący.

2. Piotr Brzostowicz  - wiceprzewodniczący

oraz pozostali członkowie w osobach:

3. Leonarda Karbownik

4. Jolanta Kobak

5. Łukasz Walter

Komisja IV do ww. terminu w 2006r. zebrała się 10 razy.

Komisja IV trzykrotnie dokonała wizji lokalnej w placówkach oświatowych Kłodzka, tj.

1. 21 marca br. 1 Gimnazjum nr 1.

2. 18 maja br. w Gimnazjum nr 2.

3. 19 października br (plan) w Szkole Podstawowej nr 6.

zapoznając się szczegółowo ze stanem organizacyjnym, materialnym, ekonomicznym

o kadrowym ww. szkół zgłaszając szereg wniosków wykonawczych, wynikających

z tych przeglądów.

Komisja IV zaopiniowała  pozytywnie łącznie 6 Uchwał Rady Miejskiej w Kłodzku

bezpośrednio lub pośrednio związanych  z jej problematyka kompetencyjną

w porozumieniu ze związkami zawodowymi. Członkowie Komisji IV zgłosili łącznie  28

wniosków, z których 13 nie uzyskało pozytywnego biegu wykonawczego w Br.,

głównie ze względu na ich perspektywiczny i niekiedy inwencyjny charakter

w przypadku remontów i inwestycji ujętych i nie ujętych w Wieloletnim Planie

Inwestycyjnym do roku 2008, w szczególności:

• wniosek nr 693/2006 dotyczący niszczenia architektury budynków przy ul. Wojska

Polskiego 15 i 17 mimo działań prawnych podjętych przez Burmistrza,

• wniosek nr 694/2006 dotyczący wypracowania innych koncepcji lokalizacji,

finansowania i budowy basenu w Kłodzku (radni otrzymali do wglądu wyłącznie

jedno, bardzo kosztowne rozwiązanie zlokalizowane na terenie zalewowym wg

studium wykonalności, które nie zostało przyjęte właściwą uchwałą  Rady Miejskiej

w Kłodzku),

• wniosek nr 782/2006 dotyczący m.in. budowy sali gimnastycznej i innych prac

remontowych oraz modernizacyjnych odnoszących się do Szkoły Podstawowej nr

6,

• wniosek 780/2006 dotyczący zabezpieczenia środków na rozpoczęcie procesu

inwentaryzacji małej Twierdzy Kłodzkiej.
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5 wniosków dotyczyło budżetu na rok 2007 i zostało skierowanych do Komisji Budżetu,

Finansów i Polityki Gospodarczej oraz Burmistrza.

Szczegółowe dane dotyczące tych i innych problemów, które rozpatrywali członkowie

Komisji znajdują się w protokołach z jej posiedzeń.

Komisja IV zrealizowała założony plan pracy nr 2006 rok ww. terminie.

Dziękuję członkom Komisji, dziękuję pozostałym radnym za współpracę, dziękuję

pracownikom urzędu miasta i Panu Burmistrzowi a szczególnie pracownikom wydziału

oświaty za współpracę.

Sprawozdanie  przygotował i przedstawił Przewodniczący Komisji radny Pan Witold

Krzelowski.

Radni nie zgłosili uwag ani zapytań do prezentowanego sprawozdania.

 Sprawozdanie z pracy  Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego za

okres 2003 – 2006. 

Komisja pracowała w składzie:

1. Leonarda Karbownik

2. Joanna Sudoł

3. Józef Migdał.

4. Zdzisław Duda.

5. Tadeusz Kmiecik.

W 2005 roku do komisji przybyli radni:

6. Krzysztof Oktawiec

7. Leszek Rogalewski.

Nastąpiła też zmiana na stanowisku przewodniczącego, na miejsce radnego Pana

Tadeusza Kmiecika wybrano Leonardę Karbownik. Na każdy rok Komisja przyjmowała

plan pracy, kopry zgodnie z decyzją radnych był realizowany. Plan pracy Komisji na

kolejne lata jest wglądu w teczkach pracy. Posiedzenia komisji odbywały się raz

w miesiącu a w razie potrzeby częściej,  rozpatrywano na nich zagadnienia

wynikające

z planu oraz doraźnie sprawy różne w tym problemy mieszkańców prezentowane

przez nich osobiście. Na posiedzeniach Komisji jej członkowie ustosunkowywali się

ponadto do problemów obejmowanych porządkiem sesji Rady Miejskiej

i podejmowanych przez nią uchwał. Zasadniczym efektem działań Komisji było

wypracowanie wniosków i kierowanie ich wg. kompetencji do burmistrza. Ogółem

wniosków takich przygotowano 172, ich szczegółowa treść znajduje się w protokołach

z posiedzeń Komisji. Większość z tych wniosków była przez władze miasta

rozpatrywana zgodnie z intencją Komisji, część z nich wg. zapewnień burmistrza

będzie załatwiana sukcesywnie, dot. to m.in. rozwiązywania węzła komunikacyjnego
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w mieście, będącego jedną z przyczyn bezpieczeństwa na ulicach

i konfliktów drogowych, patrolowanie ulic przez służby porządkowe. Dużą uwagę

przywiązywała ponadto Komisja do bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w pobliżu szkół

i obiektów oświatowych oraz bezpieczeństwa pożarowego, a także bezpieczeństwa

przyjeżdżających do miasta wycieczkowiczów i turystów. Komisja w sposób

szczególny pragnie wyrazić swoje uznanie dla kłodzkich funkcjonariuszy policji i straży

miejskiej za dobrą współpracę i wymierne jej efekty. Podsumowując działalność

Komisji z satysfakcją stwierdzam wypełnienie przez jej członków przyjętych na siebie

obowiązków wynikających z regulaminu rady, jej  statutu i oczekiwań wyborców.

Sprawozdanie  przygotowała i przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Pani

Leonarda Karbownik.

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego sprawozdania.

 Sprawozdanie z pracy  Komisji Rewizyjnej za  rok 2006 przedstawił Przewodniczący

Komisji Pan Krzysztof Kubit.

Komisja Rewizyjna działalna na podstawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej przyjętego

przez Radę Miejską w Kłodzku.

Skład Komisji stanowi 7 osób:

1. Krzysztof Kubit – przewodniczący komisji.

2. Łukasz Walter – wiceprzewodniczący komisji.

3. Jolanta Kobak – członek komisji.

4. Danuta Kołt – członek komisji.

5. Marek Krzak – członek komisji.

6. Witold Krzelowski – członek komisji.

7. Zygmunt Żerkowski – członek komisji.

Komisja w 2006 r. odbyła 9 posiedzeń, głównymi tematami komisji były:

- stan zadłużenia Gminy – kredyty, zobowiązania, wielkość zapłaconych odsetek za

nieterminowe regulowanie zobowiązań,

- zapoznanie się z wynikami kontroli organów zewnętrznych w Gminie Miejskiej

w Kłodzku,

- ocena realizacji budżetu za I półrocze 2006 r. w zakresie finansowym i rzeczowym,

- kontrola celowości wyjazdów służbowych i wykorzystania samochodów, którymi

dysponuje Urząd Miasta w Kłodzku,

- kontrola realizacji komisji inwestycji ze środków pozyskanych z funduszy

strukturalnych, 

- postępowania sądowe prowadzone przeciwko Gminie Miejskiej Kłodzko,

- analiza opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
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- kontrola konkursów na stanowiska urzędnicze, prowadzone przez Gminne Jednostki

Organizacyjne,

- kontrola środków przekazywanych prze Gminę w ramach ustawy o pożytku publicznym

i wolontariacie, ocena realizacji budżetu za 2005 r. 

- kontrola działań Burmistrza Miasta Kłodzka w sprawie przejęcia przez Gminę Miejska

Kłodzko Twierdzy Kłodzkiej,

W szczególności:

1. Delegacja Komisji Rewizyjnej w składzie:

1) Krzysztof Kubit

2) Marek Krzak

brała udział w posiedzeniu Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu

w sprawie uwag Burmistrza Miasta Kłodzka co do naruszenia prawa w procedurze

uchwalania budżetu Rady Miejskiej w Kłodzku. RIO mimo negatywnych uwag Burmistrza

i negatywnej opinii Radców Prawnych Urzędu stwierdziła, że Rada Miasta Kłodzka nie

dopuściła się naruszeń prawa i działała zgodnie z ustawą o finansach publicznych i

uchwałą Rady w sprawie procedury uchwalania budżetu. 

2. Ustalenie opinii do absolutorium  - komisja odbyła posiedzenie wraz z Komisją

Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarcze,j gdzie wspólnie dokonała analizy finansowej

 i zaopiniowała wniosek o udzielnie absolutorium.

Komisja na swych posiedzeniach zaopiniowała 3 skargi na Burmistrza Miasta Kłodzka,

w tym dwie uznała za bezzasadne, a jedną za zasadną. Komisja przełożyła Burmistrzowi

Miasta Kłodzka 21 wniosków, dokładne materiały dotyczące prac komisji znajdują się

w segregatorach Komisji Rewizyjnej.

Sprawozdanie pracy Komisji przygotował i przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej

radny Pan Krzysztof Kubit.

Radny Pan L. Rogalewski stwierdził, iż w sprawozdaniu nie wspomniano nic

o przeprowadzonej kontroli w kłodzkim Ośrodku Sportu i Rekreacji.

Pan K. Kubit poinformował, iż rzeczywiście powołano zespól kontrolny, który rozpoczął

prace nie mniej jednak kontrola nie jest jeszcze w pełni zakończona. Pan Kubit zapewnił,

iż będzie ona zrealizowana.

Na tym zakończono realizację punktu 4.

5. Sprawy różne.

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Pani Celina Włodarczyk. 

Pani radna poinformowała, iż odczyta wszystkie pisma jakie wpłynęły do biura Rady

Miejskiej od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego.

 W pierwszej kolejności Pani C. Włodarczyk odczytała stanowisko Rady Miasta

i  Burmistrza Kłodzka w sprawie przyspieszenie budowy obwodnicy Kłodzka w ciągu drogi
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krajowej nr 33 wraz z łącznikiem drogi krajowej nr 46 (stanowisko stanowi załącznik nr

1 do protokołu).

Radni 20 głosami „za” przyjęli treść stanowiska, które po podpisaniu przez

Przewodniczącego Rady Miasta oraz Burmistrza Miasta Kłodzka zostanie przesłane do

odpowiednich instytucji państwowych i samorządowych zainteresowanych tym tematem.

 Kolejną sprawę jaką przedstawiła Pani Wiceprzewodnicząca to pismo Wojewody

Dolnośląskiego z dnia 05 października 2006r., nr PN.II.0915-8/54/06 dot. postępowania

nadzorczego w sprawie uchwały Rady Miejskiej w Kłodzku nr LVI/447/2006 z dn.

31.08.2006r. (zał. nr 2).

W temacie powyższego pisma wywiązała się dyskusja z udziałem radnego Pana

W. Krzelowskiego, radnej Pani J. Sudoł, radnego Pana K. Kubita, Wiceprzewodniczącej

Pani C. Włodarczyk, zastępcy burmistrza Pana J. Rudnickiego oraz burmistrza R.

Lipskiego.

W rezultacie dyskusji burmistrz wyjaśnił, iż nie znał treści pisma Wojewody, nie mniej

jednak pismem z dnia 09 października br. zwiększył budżety szkół i przedszkoli na rok

2006 wskazując źródło finansowania o kwoty pozwalające na wdrożenie niniejszej

uchwały. 

Tym wyjaśnieniem zakończono dyskusję w powyższym temacie. 

 Kolejne pismo, które odczytała Pani Wiceprzewodnicząca to interpelacja radnego Pana

Piotra Brzostowicza (zał. nr 3) dot. Biuletynu Informacyjnego Burmistrza, który był

roznoszony po rozpoczęciu kampanii wyborczej, wraz z reklamą sieci Awans i Leclerc.

W biuletynie brak jest stopki redakcyjnej, informującej o wydawcy, nakładzie oraz gdzie

był drukowany, radny pyta czy burmistrz nie naruszył procedury kampanii wyborczej.

W odpowiedzi Pan burmistrz R. Lipski poinformował, iż Biuletyn jest sprawozdaniem za

okres 4 letniej kadencji burmistrza, nie miał też burmistrz wpływu na to z jakimi

dodatkowymi reklamami roznoszono materiał.  Ponadto Biuletyn – Sprawozdanie

Burmistrza Miasta Kłodzka za lata 2002 – 2006 nie ma żadnego związku z kampanią

wyborczą i najbliższymi latami. Burmistrz czuje się po prostu w obowiązku przedłożyć

wszystkim mieszkańcom informację z tego co zrobił przez okres 4 lat. Nie ma w gazetce

jakiejkolwiek informacji nawołującej do głosowania na osobę burmistrza. Całkowity koszt

przedsięwzięcia wynosił 6350 zł. Wydrukowano 10 000 egzemplarzy, bowiem

wydrukowanie 10 tys. kosztuje tyle samo co 8 tys. egzemplarzy. Środki na ten cel

zaplanowano w budżecie Biura Promocji pn. Biuletyn Informacyjny. 

Podjęto w tym temacie, krótką dyskusję z udziałem radnych: K. Kubita, K. Oktawca,

L. Rogalewskiego oraz radnego Pana M. Krzaka.

 Pani Wiceprzewodnicząca C. Włodarczyk odczytała interpelację, tym razem swojego

autorstwa, dot. ZAMG GM Kłodzko (zał. nr 4).
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Pan burmistrz R. Lipski poinformował, iż powyższej sprawie nadano bieg i w najbliższym

czasie przygotowana zostanie informacja pisemna.

 Pani Wiceprzewodnicząca C. Włodarczyk odczytała drugą swoją interpelację dot.

niesłusznego obciążania niektórych lokatorów zamieszkałych przy ul. Łukasińskiego 11

należnościami za ponadwymiarowe zużycie wody (zał.  nr 5).

Po przeczytaniu kolejnego pisma Pan Burmistrz stwierdził, iż takich dokumentów do

urzędu wpłynęło od ostatniej sesji kilkadziesiąt, trudno jest więc udzielać podczas sesji

na nie wszystkie ustnych odpowiedzi. 

Pani Wiceprzewodnicząca powróciła do tematu rozliczania za wodę i niesłusznego

obciążania kosztami  niektórych lokatorów mieszkających przy ul. Łukasińskiego 11.

Pan Burmistrz uznał, iż w tej chwili przedstawia się tylko jedną stronę sprawy,

proponuje temat ten odłożyć do omówienia podczas posiedzenia komisji wówczas będą

kompetentne osoby do udzielenia wszelkich wyjaśnień. 

Radny Pan K. Oktawiec zabierając głos stwierdził, iż do chwili obecnej nie pojawił

się żaden konkretny temat, dla którego zwołano sesję nadzwyczajną.

Pani radna C. Włodarczyk poinformowała radnego (bowiem spóźnił się na

obrady), iż sesję zwołano dla konkretnej sprawy tj. sprawozdania z prac komisji rady,

które były prezentowane przez poszczególnych Przewodniczących. 

Radny Pan Ł. Walter poparł głos radnego K. Oktawca.

Radny Pan M. Krzak powrócił do tematu rozliczania za wodę, w jaki sposób jest

woda rozliczana z części wspólnej i dlaczego kosztami obciąża się lokatorów. 

Pan Burmistrz R. Lipski stwierdził, iż są to takie tematy które trzeba dokładnie

omówić ale nie są to sprawy na sesję tylko na konkretną komisję. 

Radny Pan W. Gacek uznał, iż wszystkie „kopniaki” kierowane pod adresem

burmistrza odbiera jako wstęp do kampanii wyborczej. Popiera więc głos radnych

o zakończenie tej żenującej dyskusji.

Wiceprzewodnicząca Pani C. Włodarczyk poinformowała, iż ani  ul. Łukasińskiego

ani ul. Lutycka nie są w jej okręgu wyborczym.

Następnie Pani C. Włodarczyk zaproponowała, aby udzielono głosu Pani Weronice

Cykowskiej. 

W tym momencie Pan Burmistrz wyjaśnił, iż w trakcie przyjęć stron wizytował

Panią

W. Cykowską i przez półtorej godziny wyjaśniono sobie wszelkie sprawy, zatem burmistrz

nie widzi potrzeby ponownego omawiania tych spraw. 

Radna J. Kobak zaproponowała wizytę Pani W. Cykowskiej na posiedzeniu komisji

Rady.

Głos zabrała Pani Weronika Cykowska odniosła się do sprawy przydziału

mieszkania na jej rzecz, wyraziła żal, że przydzielone mieszkanie jest  zagrzybione                  



13

i wymaga remontu, nie jest możliwe przebywanie w nim. Zgłosiła również interwencję

w sprawie przeprowadzanych remontów.

Pan Przewodniczący J. Migdal zwrócił się z prośbą do Pani W. Cykowskiej, aby

ponownie zwróciła się do burmistrza ze swoimi problemami, bowiem to burmistrz jest

władny podjąć określone decyzje w sprawach mieszkaniowych.

Na zakończenie dyskusji w punkcie sprawy różne radny Ł. Walter wyraził

niezadowolenie, iż zwołanie sesji nadzwyczajnej odbyło się po to, aby rozdawać kiełbasę

przedwyborczą.

Pan burmistrz R. Lipski z przykrością stwierdził, iż to co się dzieje od trzech sesji to jest

kampania wyborcza w złym stylu. Przywołał wizyty na sesji Pana Portkowskiego, Pani

Stępniak, a teraz Pani W. Cykowskiej,  przypomniał przy tym, iż jako pierwszy burmistrz

podjął  sprawę mieszkaniową Pani Cykowskiej i wspólnie z Radą postara się ją

sfinalizować. 

6. Zakończenie sesji.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Józef

Migdał zamknął LIX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam LIX

nadzwyczajną  sesję Rady Miejskiej  w Kłodzku”. 

Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 1145. 
Czas trwania sesji  1 godz. i 45 min. (1000 – 1145).

Protokół sporządziła: Barbara Gargasz

        ......................................

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Kłodzku

                      Józef  Migdał
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